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Skolebestyrelsesmøde den 25/4 - 2024 kl. 19.00-21.00 
Skærbæk – personalerum 

Medlemmer af skolebestyrelsen: 
Elever: Kostiantyn (Kos) 8.Z, Karen 9.A 
Forældre: Karina Bukh, Mette Adriansen, Lise Strøm Jensen, Karen Oxlund Jensen, Mik Stabel Andersen, 
Casper Vig Frederiksen, Anja Schrøder Trelle 
Personale: Carsten Bonde, Brian Alsløw 
Ledelse: Poul Jakobsen, Line Skovsen 
Ordstyrer: Casper Vig Frederiksen  

Fraværende: Mik Stabel Andersen 
0. 19.00-19.30 Fremlæggelse af helhedsplan for Skærbæk. Forældre kommer og orienterer os om arbejdet med 

helhedsplanen for Skærbæk og omegn, hvilket også er omkring skolen situation og skolebestyrelsens 
involvering i forhold til fremtidsplanerne 
Skolebestyrelsen udarbejder et positivt støttesvar, der støtter arbejdsgruppens planer om et bæredygtigt og 
grønt Børne- og Ungeunivers og dermed understøtter helhedsplanen for Skærbæk. 
 

1. Godkendelse af referat og dagsorden 
Godkendt 
 

 
2. Efterretningspunkt  
 

          Nyt fra eleverne:  Yderdørene er sat på toiletterne i udskolingen igen i et samarbejde med elevrådet. Eleverne 
oplever, at der er mindre uhensigtsmæssig adfærd på – og omkring - toiletterne.  
 
          Nyt fra medarbejderne: Skoleårets planlægning er i gang. Alle byder ind med løsninger og idéer. En spirende 
optimisme og glæde.   
                                                .      
          Nyt fra formanden: Den 1. maj har bestyrelsesformanden møde med de andre formænd.  
 
          Nyt fra ledelsen: 15 ansøgere til de tre stillinger. 8 til samtale. Anden samtalerunde d. 6. maj. Offentliggørelse af 
ansættelse efter lønforhandlinger m.m.  
Personalet hjælper både hinanden og ledelsen på bedste vis.  
Personalet er i gang med Trivselsundersøgelse – temaet er følelsesmæssige høje krav. 
Fritid: Juniorklubberne bliver placeret i Taulov man- og onsdag. Skærbæk tirs- og torsdag.  
                                           

3. Principper for lejrskoler og skolerejser – vedtagelse (Bilag medsendt) 
Økonomi: ordet ”anbefalet” kan tolkes. Ordet fjernes. Se bilag.  
Al indsamling og registrering foretages fremover af skolen.  
Godkendt med ovenstående rettelser. 
 

4. Næste skoleårs indsatser og eventuelle begrænsninger af service-niveauet pga. de økonomiske muligheder 
Den økonomiske situation: orientering af situationen pt. 
Valgfag 7. årgang: enkelte fag er fravalgt. De fag, der har været størst søgning til bliver udbudt 
(madkundskab+h/d. Der skal kun udbydes h/d.  
Skoledagens længde reduceres yderligere ift. USL. Skolebestyrelsen godkender forslaget og ledelsens 
beslutninger. 
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5. Status på skolemaden – kvalitet – varmeretter etc. 
Antallet svinger mellem 15-20 til 80-100 portioner.  
Kvalitet: intet bekymrende. Godt udbud.  Portioner er meget store. Kan portionerne målrettes ift. madspild?  
Forespørgsel fra lokal leverandør. De inviteres ind til en fremlæggelse på maj-mødet. 
 

6. Oplysninger på hjemmesiden. Hvilke personlige oplysninger ønsker det enkelte medlem skal fremgå af 
hjemmesiden? 
Adresseoplysninger er fjernet. Mail + telefonnummer fremgår på hjemmesiden. Evt. foto efter eget ønske.  

 

7. Cykler – hærværk tyveri. På skolerne forekommer der af og til hærværk og også tyveri 
Vi har opmærksom på området, men kan ikke overvåge det hele tiden. Er der forslag til en anden indsats? 
Udsættes til maj-mødet 

 

8. Klubben – licenser og spil – orientering og tidligere vedtagelse 
Bestyrelsen har tidligere godkendt brugen af to spil: Fortnite + CSGO. Der er en voksen, der er ansvarlig for 
afviklingen – og som går til/fra aktiviteten. Børnene kan kun spille ½ time. Der er tale om vejledende 
anvisninger – og ikke om lov. Der spilles primært Roblox.  

 

9. Eventuelt 
Ønske om mellemformer på næste møde 
 

 

 

Næste møde mandag den 27/5 -2024 kl. 19-21 i Taulov 

 


